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Eetu Puntala & Hilkka Vihinen



TYÖRYHMÄN
ALKU
Työryhmätoiminta käynnistettiin

alkuvuodesta 2021 koordinaattoreiden

valinnan myötä. 

Itse työryhmään haettiin jäseniä teemaan

liittyvistä laitoksista mm. Suomen

Ympäristökeskuksesta,

Luonnonvarakeskuksesta, Suomen Yrittäjistä

sekä Ympäristöministeriöstä. Jäsenistöä

pyrittiin saamaan mahdollisimman laajalla

skaalalla, monelta eri rintamalta. 

Vauhtiin päästiin helmikuussa 2021. 

JÄSENET
2021
Kati Pitkänen, Suomen Ympäristökeskus

Olli Lehtonen, Luonnovarakeskus

Matias Hildén, Ruokolahden kunta

Pauliina Seppälä, Citymaalainen

Anssi Kujala, Suomen yrittäjät

Johanna Niilivuo, Suomen Kylät ry

Mika Ristimäki, Ympäristöministeriö

Tapio Tervo, Vapaa-ajan asukkaat ry

Virpi Skippari, Maaseudun Sivistysliitto

Eetu Puntala, työryhmän koordinaattori

Hilkka Vihinen, työryhmän koordinaattori

Juha-Matti Markkola, Maaseutuverkosto

 



Toimintaa varten tehtiin

vuosikello, jota pyrittiin

seuraamaan mahdollisimman

hyvin. Suurin osa toiminnoista

pysyi aikataulussa, mutta

hanketreffit venyivät elokuulle. 

Työryhmän kokouksia pyrimme

pitämään noin 3 kk välein

vähintään, jossa kävimme

ajankohtaiskatsauksia ja kävimme

läpi työryhmän ja

koordinaattoreiden toimintaa. 

TOIMINNAT

Toiminta aloitettiin

määrittämällä teeman laajuus,

haasteet sekä tarkasteltavat

aspektit laajassa teemassa. 

Tärkeää oli myös nykytilan

kartoittaminen

monipaikkaisuuden osalta.

Tutustuimme tällä hetkellä

menossa oleviin hankkeisiin ja

jo olemassa olevaan

toimintaan. 

Viestinnän osalta aloimme

kartoittamaan sopivia

henkilöitä

vaikuttajaviestintään heti

kevään 2021 loppupuolella,

lopulliset

vaikuttajaviestintäpiloitoinnit

toteutuivat Q4 puolella 2021. 



MERKITTÄVIMMÄT
TOIMENPITEET

Työryhmän järjestämät Monipaikkaisuuden

mahdollisuudet: näkökulmana kunnat-

webinaari sai erinomaisen vastaanoton ja

osallistujia oli ympäri Suomea Helsingistä

Inariin. 

Webinaarin pitäminen oli hyvä kokeilu,

josta saimme hyvää palautetta myös.

Jatkossa tulemme pitämään samalla

sapluunalla webinaareja, mutta vaihtuvin

näkökulmin. 

 

Itse teema on saanut työryhmän kautta

hyvää julkisuutta monessakin mielessä.

Osa työryhmäläisistä on esillä jatkuvasti

teemaan liittyvässä uutisoinnissa ja

haastatteluissa. Koordinaattori Vihinen

osallistui mm. SuomiAreenaan ja

Maaseutuparlamenttiin. Teimme sinne

yhdessä julkilausuman monipaikkaisuuteen

liittyen. 



YHTEISTYÖ
Työryhmää on pyydetty mukaan

monenlaiseen toimintaan. Esimerkiksi

koordinaattorit Puntala ja Vihinen ovat olleet

mukana hankeyhteistyössä Landemia-

hankkeen kanssa, järjestöjen kanssa sekä

Etelä-Pohjanmaan alueen kuntien kanssa

monipaikkaisuus-toimenpiteisiin ja

strategioihin liittyen.Yhteistyötä ollaan tehty

myös Savossa hallinnoitavien

monipaikkaisuus-hankkeiden kanssa sekä

tutkimuslaitosten kanssa. 

MUUTA:
Yhteistyötä on tehty myös Leader-ryhmien

kanssa, kuten Leader Kuudestaan ja Aisaparin

kanssa. Koordinaattorit ovat olleet pitämässä mm.

Aisaparin hankkeiden yhteydessä

monipaikkaisuuteen liittyviä työpajoja.

Tietoa on välitetty aktiivisesti etenkin kunnille ja

muille sidosryhmille toiminnan aikana. 

Vuonna 2021 kesällä yksi työryhmän jäsen Anssi

Kujala (Suomen Yrittäjät) kertoi jättävänsä

Suomen Yrittäjien toimensa ja sitä myötä myös

työryhmän jäsenyytensä. Paraikaa etsimme

Anssille korvaajaa.

 


